
 Statutární město Ústí nad Labem 
 Magistrát města 

Odbor školství, kultury a sportu 

 

 
 

Zápis č. 11 

ze zasedání Komise sportu a volnočasových aktivit Rady města Ústí nad Labem 

dne 23. 10. 2023 

 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

 

 

Nepřítomni: Zdenka Šnejdrová – neomluvena 

   

Komise sportu a volnočasových aktivit RM Ústí nad Labem se zúčastnili 4 členové.  

Jednání bylo zahájeno v 15:00 hod., ukončeno v 16:20 hod.  

 

 

Program jednání  

1. Zahájení 

2. Schválení hostů a ověřovatele zápisu 

3. Schválení programu 

4. Kontrola zápisu z 10. jednání komise, kontrola zápisu z hlasování per rollam ve dnech 14. – 

18. 9. 2023 

5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Ústí nad Labem mimo vyhlášený 

dotační program v roce 2023, žadatel: Ústecký Slovan s.r.o. 

6. Různé 

 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda komise JUDr. Zdeněk Grus přivítal členy komise a zahájil jednání. 

 

 

 

2. Schválení hostů a ověřovatele zápisu 

 

Předseda komise přivítal schválené stálé hosty, vedoucí OŠKS Bc. Martinu Čmejlovou a vedoucí 

oddělení kultury a sportu Bc. Gabrielu Krčilovou. 

 

Předseda komise informoval, že jako hosté byli k jednání přizváni statutární zástupce Ústecký 

Slovan s.r.o. pan Miroslav Kanis a statutární zástupce HC Slovan spolek pan Vladimír Evan. 

 

Návrh: Předseda navrhuje, aby komise schválila přizvané hosty.  

 



Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje přizvané hosty, statutárního 

zástupce Ústecký Slovan s.r.o. pana Miroslava Kanise a statutárního zástupce HC Slovan spolek 

pana Vladimíra Evana. 

 

HLASOVÁNO:   4 pro  0 proti   0 zdržel se 

 

 

Návrh: Komise navrhuje, aby byl jako ověřovatel zápisu schválen Ladislav Alinče.  

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje Ladislava Alinče ověřovatelem 

zápisu. 

 

HLASOVÁNO:   4 pro  0 proti   0 zdržel se 

 

 

 

3. Schválení programu 

 

Návrh: Komise navrhuje schválit program 11. jednání v předloženém znění. 

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje program 11. jednání 

v předloženém znění. 

 

HLASOVÁNO:   4 pro   0 proti  0 zdržel se 

 

 

 

4. Kontrola zápisu 

 

Předseda komise seznámil členy komise se zápisem z 10. jednání Komise sportu a volnočasových 

aktivit RM a vyzval k přednesení připomínek. Členové komise nevznesli žádnou připomínku.  

 

Návrh: Komise sportu a volnočasových aktivit RM navrhuje schválit zápis z 10. jednání Komise 

sportu a volnočasových aktivit RM. 

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje zápis z 10. jednání Komise sportu 

a volnočasových aktivit RM. 

 

HLASOVÁNO:   4 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

 

Předseda komise seznámil členy komise se zápisem z hlasování per rollam ve dnech 14. – 18. 9. 

2023 a vyzval k přednesení připomínek. Členové komise nevznesli žádnou připomínku.  

 

Návrh: Komise sportu a volnočasových aktivit RM navrhuje schválit zápis z hlasování per rollam ve 

dnech 14. – 18. 9. 2023. 

 

Usnesení: Komise sportu a volnočasových aktivit RM schvaluje zápis z hlasování per rollam ve 

dnech 14. – 18. 9. 2023. 

 

HLASOVÁNO:   4 pro  0 proti  0 zdržel se 

 



 

5. Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Ústí nad Labem mimo 
vyhlášený dotační program v roce 2023, žadatel: Ústecký Slovan s.r.o. 
 

Předseda komise shrnul informace a požadavky vyplývající z žádosti. Pan Evan a pan Kanis se 

vyjádřili k situaci v obou klubech a k určení ceny za „ledohodinu“, která je účtována za využití 

ledové plochy na zimním stadionu. Proběhla diskuse.  

 

Pro posouzení žádosti požádal předseda komise OŠKS o doložení smluv uzavřených mezi 

statutárním městem Ústí nad Labem a společností HC Slovan spolek o pronájmu zimního stadionu 

a sdělení částky, kterou město přispívá na provoz zimního stadionu. 

Termín: 30. 10. 2023 

 

Předseda komise požádal HC Slovan spolek, aby předložil vlastní algoritmus výpočtu jedné 

„ledohodiny“, případně aby uvedl, jak vznikla kalkulace pronájmu ledové plochy ve výši 2600,- 

Kč/hod. 

Termín: 30. 10. 2023 

 

6. Různé 

 

Pan Horák informoval, že spolek TENIS CLUB Ústí nad Labem, z.s. sestoupil z 2. ligy, přesto bude 

podávat žádost o dotaci v kategorii Tradiční kolektivní a individuální sporty. 

 

 

 

Termín dalšího jednání bude určen dle potřeby a budou zaslány samostatné pozvánky. 

 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Šárka Poláčková  _______________________ 

  

 

Ověřil: Ladislav Alinče   _______________________ 

 

 

 

 

 

 

   ________________________     

           JUDr. Zdeněk Grus 

          předseda KSVA RM 


